
Na	een	prachtige	nazomer,	begint	de	herfst
zichtbaar	te	worden	in	onze	wijk.	Tijd	voor	een
nieuwe	nieuwsbrief	met	een	uitnodiging	voor	de
algemene	ledenvergadering	op	31	oktober	a.s.
in	het	Binnenbos.	We	nemen	dan	afscheid	van
Marius	Keij,	die	1	juli	is	teruggetreden	als
voorzitter.	Daarnaast	staat	het	voorstel	op	de
agenda	om	Corien	Wortmann	te	benoemen	als
nieuwe	voorzitter.	We	willen	ook	niet-leden
graag	uitnodigen	aanwezig	te	zijn	tijdens	het
openbare	deel	van	deze	avond,	waar	we
stilstaan	bij	de	geschiedenis	van	Zeist	en	het
werk	van	het	Zeister	Historisch	Genootschap.

Na	afloop	is	er	een	borrel,	een	mooie	gelegenheid	om	elkaar	(weer)	te	ontmoeten.

In	deze	nieuwsbrief	informeren	we	je	graag	over	een	aantal	lopende	ontwikkelingen	op	het
gebied	van	verkeer	en	onze	leefomgeving.	Ook	is	er	informatie	over	de	WhatsApp
buurtpreventie,	een	thema	dat	veel	aandacht	verdient.	Wijkbewoners	worden	ook	uitgenodigd
voor	een	duurzame	openhuizenroute,	een	mooie	gelegenheid	om	te	leren	van	de	ideeën	en
ervaring	van	andere	wijkgenoten.

We	hebben	het	idee	opgevat	om	in	2025	‘100	jaar	Hoge	Dennen’	te	vieren.	Onze	wijk	is	niet	in	1
jaar	ontstaan,	maar	we	kunnen	wel	ongeveer	terug	naar	het	jaar	1925	als	belangrijk	moment	in
de	ontstaansgeschiedenis.	In	deze	nieuwsbrief	onze	eerste	ideeën	over	de	voorbereiding	en
natuurlijk	een	oproep	om	mee	te	doen.

Een	WhatsApp	Buurtpreventiegroep,	is	een
groepschat	met	een	beheerder.	Buren	zijn	namelijk
de	beste	vorm	van	veiligheid.	Buurtbewoners	die	lid
zijn	van	deze	groep,	kunnen	elkaar	snel	op	de	hoogte
brengen	van	alarmerende	situaties	zoals	een	inbraak,
vernielingen	of	een	verdacht	persoon	in	de	buurt.	De
beheerder	onderhoudt	o.a.	het	contact	met	de

wijkagent.	Bij	een	alarmerende	situatie	belt	men	altijd	eerst	naar	het	alarmnummer	112	en
informeert	daarna	de	leden	via	de	WhatsApp	Buurtpreventiegroep.	Belangrijk	voor	het	slagen
van	een	buurtpreventie	WhatsApp	groep	is	dat	de	leden	bij	nieuwe	bewoners	en	bewoners	die
nog	niet	deelnemen	de	groep	promoten.

In	de	wijk	Hoge	Dennen	bestaan	er	vijf	WhatsApp	groepen.	Elk	voor	hun	eigen	sub-gebied,
ingedeeld	naar	straat.	Zo	blijft	het	qua	deelnemers	een	beheersbare	groep	en	is	de	informatie
relevant	voor	alle	deelnemers.	De	beheerders	van	de	verschillende	groepen	in	de	wijk	hebben
onderling	goed	contact	met	elkaar	én	met	de	wijkagent.	Kijk	op	de	website	hogedennen.nl	onder
het	kopje	‘WhatsApp	groepen’	voor	de	meest	recente	indeling	van	onze	wijk.

Aanmelden	voor	één	van	de	WhatsApp	groepen	kan	via	coördinator	Otto	Laureijs	via	het
telefoonnummer	06-50231002	of	door	te	mailen	naar	ottolaureijs@gmail.com.	Algemene
informatie	over	WhatsApp	Buurpreventie	groepen	vind	je	op	de	website	van	de	stichting	wabp.nl

Actieve	leden	gezocht	voor	de	commissie	leefomgeving
Door	de	inzet	van	onze	commissie	leefomgeving	is	de
Omgevingsvisie	gewijzigd	vastgesteld.	Onze	visie	op	de	wijk
Hoge	Dennen/Kerckebosch	is	in	deze	Omgevingsvisie
opgenomen.	Belangrijk	is	nu	om	bij	de	omgevingsplannen
die	de	gemeente	ontwikkelt	een	vinger	aan	de	pols	te
houden.	Op	dit	moment	is	bijvoorbeeld	de	ontwikkeling	van	het	Stationsgebied	Driebergen-Zeist
van	belang.	De	gemeente	wil	hier	veel	nieuwe	woningen	realiseren,	maar	belangrijk	is	of	deze
nieuwe	wijk	niet	een	te	grote	belasting	voor	onze	wijk	gaat	betekenen	waardoor	kernwaarden
voor	onze	wijk	verloren	gaan.	Door	de	plannen	te	volgen	en	te	toetsen	aan	onze	visie	op	de	wijk
Hoge	Dennen/Kerckebosch	kunnen	we	dit	proberen	te	voorkomen.	We	hebben	dus	uitbreiding
nodig	van	de	commissie	leefomgeving.	Heb	je	belangstelling	of	heb	je	eerst	nog	vragen	mail
naar	info@hogedennen.nl,	Wim	de	Braak	van	de	commissie	leefomgeving	neemt	dan	contact
met	je	op.

Eind	2019	zijn	de	mooie	oude	prunussen	aan	de	Boskant
gerooid.	Ze	werden	helaas	te	oud.	Bewoners	hebben	actief
meegedacht	over	de	vervanging.	Inmiddels	staan	de
nieuwe	prunussen	er	alweer	ruim	3	jaar.

Bij	het	rooien	hebben	de	bewoners	aan	de	gemeente
gevraagd	of	zij	aan	de	oude	stammen	een	nieuw	leven
mochten	geven.	Na	planken	zagen	en	drie	jaar	drogen	is

vorige	maand	het	eerste	resultaat	opgeleverd:	een	door	een	bewoner	zelf	gemaakt	bankje.	Voor
de	Boskant	en	voor	passanten.	De	naam?	Niet	moeilijk:	de	Bosbank…
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Bekijk	de	webversie

Van	de	voorzitter

Algemene	Leden	Vergadering	(ALV)
Graag	nodigen	we	je	uit	voor	onze	jaarlijkse	ALV,	inclusief	een	presentatie	van	Willem	de	Bruin
van	het	Zeister	Historisch	Genootschap	(ZHG)	en	de	borrel	na	afloop.
	
Datum: 31	oktober
Aanvang	formele	deel: 20:00
Pauze: 20:30
Aanvang	algemene	deel: 20:45
Locatie: Binnenbos,	Hoog	Kanje	186

Naast	het	vaste	formele	deel	waarin	de	leden	beslissen	over	de	jaarstukken	en	de
bestuurswisselingen	organiseren	we	ook	dit	jaar	weer	een	presentatie	in	het	algemene	deel	van
de	ALV,	waarvoor	alle	bewoners	uit	de	wijk	van	harte	zijn	uitgenodigd.	Dit	jaar	hebben	we
Willem	de	Bruin,	bestuurslid	van	het	ZHG,	gevraagd.	In	2025	willen	we	het	100-jarig	bestaan
van	onze	wijk	vieren.	Daarom	lijkt	het	ons	goed	om	van	het	ZHG	meer	te	horen	over	het	belang
de	historie	van	Zeist	levend	te	houden	en	over	hun	activiteiten	om	de	kennis	over	de	historie
van	Zeist	te	verbreiden.	In	het	algemene	deel	zullen	we	ook	stilstaan	bij	een	paar
ontwikkelingen	op	het	gebied	van	verkeer	in	onze	wijk.	De	avond	sluiten	we	natuurlijk	weer	af
met	een	gezellige	borrel.

De	stukken	van	de	ALV	zijn	te	vinden	op	de	website	www.hogedennen.nl	bij	“jaarstukken”	onder
“bestuur”,	of	door	ze	hieronder	te	downloaden.

Agenda
Jaarverslag	2022-2023
Jaarrekening	2022-2023	en	begroting	2022-2023
Goedkeuring	van	de	kascontrolecommissie
Begroting	2023-2024

Bericht	van	de	penningmeester
Op	13	september	2023	heeft	u	de	mail	ontvangen	over	de	betaling	van	de	contributie	voor	het
activiteitenjaar	van	1	september	2023	tot	en	met	31	augustus	2024.	Veel	leden	hebben	al
betaald	maar	een	groot	deel	nog	niet.	Daarom	hierbij	de	oproep	aan	de	leden	die	nog	moeten
betalen!

Betaal	alsnog	zo	spoedig	mogelijk	de	contributie	door	€	12,-	over	te	maken	naar
bankrekeningnummer	NL21ABNA0630438684	t.n.v.	van	Bewonersvereniging	Hoge	Dennen.	Bij
de	betaling	graag	de	postcode	en	het	huisnummer	vermelden.

100	jaar	Hoge	Dennen
Het	was	ongeveer	in	het	jaar	1925	dat	de	ontwikkeling	van	de	wijk	Hoge	Dennen	is	gestart.
Daarom	hebben	we	het	initiatief	genomen	in	2025	het	100-jarig	bestaan	van	onze	wijk	te	vieren.
Ons	idee	is	in	dat	jaar	speciale	aandacht	te	besteden	aan	de	ontstaansgeschiedenis	en	historie
van	de	wijk,	door	een	publicatie,	maar	zeker	ook	beeldend	en	interactief:	aantrekkelijk	en
aansprekend	voor	alle	generaties!	Daarnaast	willen	we		het	ook	feestelijk	vieren	uiteraard.	Heb
je	ideeën	of	belangstelling	om	mee	te	doen	aan	(1)	het	uitdiepen	van	de	historie	van	de	wijk;	(2)
interactieve	vormen	en	betrekken	van	de	jeugd;	of	(3)	het	feestelijk	vieren?	Graag	een	mailtje
naar	info@hogedennen.nl.	Corien	neemt	dan	contact	met	je	op.

Mobiliteit	en	Verkeer
Louise	de	Colignyplein
Bewoners	van	het	Louise	de	Colignyplein	hebben	bij	de	gemeente	aandacht	gevraagd	voor	de
onrust	voor	hun	voordeuren.	Onze	Verkeerscommissie	(VC)	heeft	daarbij	ondersteund	en
meegedacht.	Nu	is	er	concreet	resultaat:	er	komen	twee	plateaus	in	het	plein,	een	bij	de	Amalia
van	Solmslaan	en	een	bij	de	Ernst	Casimirlaan.	Binnenkort	ontvangen	wij	de	ontwerpen.	Die
gaan	we	met	de	bewoners	bespreken.	De	uitvoering	is	waarschijnlijk	in	het	eerste	kwartaal
2024.

Fietsoversteek	Arnhemse	Bovenweg/Pr.	Beatrixlaan
Rond	dezelfde	tijd	wordt	de	fietsoversteek	Arnhemse	Bovenweg	bij	de	Pr.	Beatrixlaan
aangepakt.	Het	heeft	een	forse	doorlooptijd	gehad,	maar	het	resultaat	komt	er	aan!	Dus,	zijn	er
concrete	verkeersproblemen	in	je	directe	omgeving,	laat	het	ons	weten.	Wie	weet	kan	er	iets
worden	verbeterd.	En	dan	ook	wat	sneller	dan	nu.

Stoepen	hele	wijk
Zo	kijken	we	op	dit	moment	ook	naar	de	stoepen	in	heel	onze	wijk.	Hier	en	daar	zijn	ze	oud	en
hobbelig,	en	zijn	er	na	regenval	forse	plassen.	Niet	fijn,	zeker	niet	met	rollator	of	kinderwagen.
Daar	bovenop	heeft	de	aanleg	van	glasvezel	hier	en	daar	voor	grote	littekens	gezorgd.	De	VC
heeft	inmiddels	ook	een	jaarlijks	overleg	met	de	wethouder.	Daar	hebben	we	dit	punt,	na
overleg	met	de	wijkmanager,	duidelijk	op	tafel	gelegd.	Een	wijkbrede	aanpak	staat	op	het
programma,	maar	dat	duurt	nog	een	paar	jaar.	En	daar	is	een	fors	budget	voor	nodig.	Wij
schatten	zelf	in	dat	het	over	minstens	15	kilometer	stoep	gaat…
Maar	dat	wil	niet	zeggen	dat	op	korte	termijn	de	deur	dicht	zit.	We	hebben	de	toezegging	dat	we
extreme	plekken	kunnen	melden.	Met	name	als	de	veiligheid	in	gevaar	komt,	zijn	er	altijd
mogelijkheden.	Een	van	onze	bestuursleden	heeft	een	filmpje	gemaakt	van	een	deel	van	onze
wijk.	Maar	wie	zelf	“struikelplekken”	weet,	mag	ze	graag	aan	ons	doorgeven.	Rond	het
verzenden	van	deze	nieuwsbrief	hebben	wij	een	eerste	overleg	met	de	verantwoordelijke
ambtenaar.	Wellicht	kunnen	wij	tijdens	de	ALV	al	iets	concreter	zijn.

Overleg	met	de	wethouder
Het	overleg	met	de	wethouder	hebben	we	gedaan	als	gecombineerde	Verkeerscommissie	Hoge
Dennen	en	Kerckebosch.	Sinds	kort	draait	een	ervaren	lid	van	onze	buurvereniging	mee	in	die
gezamenlijke	commissie.	Daar	zijn	we	blij	mee,	en	het	is	ook	erg	nuttig	omdat	er	zowel	voor	de
Oranje	Nassaulaan	als	voor	de	Kerckeboschlaan	grote	en	kleine	plannen	zijn.	En	een
aanpassing	aan	de	ene	laan	kan	gevolgen	hebben	voor	de	andere.	Zie	hierover	verder	het
aparte	item	‘Oranje	Nassaulaan’.
Het	vertrekpunt	is	dat	we	allemaal	het	verkeer	dat	in	onze	wijk	niets	te	zoeken	heeft,	willen
weren.	En	we	willen	dat	degenen	die	er	wel	thuis	horen,	met	een	redelijk	snelheidsgedrag	voor
een	veilige	wijk	zorgen.	Dat	is	niet	eenvoudiger	geworden	doordat	routeplanners	steeds	vaker
niet	de	snelste,	maar	de	kortste	route	aanbieden.	Dat	betekent	(wereldwijd!)	een	toename	van
verkeer	door	woongebieden.	Wij	hebben	daarvoor	al	bij	de	behandeling	van	het	Mobiliteitsplan
aandacht	gevraagd.
Kort	geleden	ontdekten	wij	dat	je	in	TomTom	zelfs	kunt	instellen	dat	je	een	avontuurlijke	route
wilt	rijden	(veel	bochten	en	hellingen…).	Hoe	ga	je	daar	nou	mee	om	als	gemeente?	We
hebben	het	de	wethouder	gevraagd.	We	hebben	nog	geen	antwoord….

Nulmetingen
Een	lastig	punt	is	dat	onze	gemeente	geen	fan	is	van	het	vooraf	berekenen	van	de	effecten	van
hun	plannen.	Je	hebt	dan	dus	niet	vooraf	een	cijfermatig	beeld	van	de	gevolgen	van	(eventuele)
maatregelen.	Wij	vinden	dat	jammer.	Dat	betekent	dat	we	nadrukkelijk	vragen	om	nulmetingen
te	doen	vóórdat	er	maatregelen	worden	uitgevoerd.	Je	gaat	dan	tellen	hoeveel	verkeer	er	in	de
huidige	situatie	is.	Zodat	het	objectief	duidelijk	is	of	de	maatregelen	effecten	elders	hebben,	en
zo	ja,	hoe	groot	die	effecten	zijn.	De	gemeente	vindt	dat	wél	een	goed	idee.	Zie	het	voorbeeld	in
het	item	‘Oranje	Nassaulaan’.

Verkeerscommissie	Hoge	Dennen	/Kerkebosch
Heb	je	vragen	of	wil	je	meedoen:	mail	naar	vchogedennen@gmail.com

Oranje	Nassaulaan
De	gemeente	is	stellig	van	plan	de	Oranje	Nassaulaan	(ONL)	ingrijpend	aan	te	pakken.	Dat
gebeurt	vanuit	de	wens:	hoge	snelheden	aanpakken,	veiligheid	vergroten,	en	alle	overbodige
doorgaande	verkeer	(uit	de	hele	wijk!)	weren.	Het	plan	is	nog	niet	een	definitief	ontwerp,	maar
de	hoofdlijnen	zijn:	hoofdrijbaan	versmallen,	toename	aantal	drempels/plateau’s,	ventwegen
met	grote	waarschijnlijkheid	terugbrengen	tot	fietspaden.	De	ongelukkige	rotonde	Hoog	Kanje
wordt	waarschijnlijk	weer	een	kruispunt,	en	de	situatie	tussen	Hoog	Kanje	en	de	Arnhemse
Bovenweg	(Kerckeboschschool!)	wordt	verbeterd.

Een	werkgroep	van	bewoners	van	de	Oranje	Nassaulaan	steunt	deze	aanpak	nadrukkelijk.	Ook
als	VC	onderschrijven	wij	in	ieder	geval	de	uitgangspunten.	We	vragen	wel	steeds	of	er	niet
méér	mogelijkheden	zijn	aan	de	randen	van	de	wijk.	Wie	de	wijk	niet	inkomt,	zal	er	ook	niet
doorheen	rijden.	Op	dit	moment	wordt	er	gestudeerd	op	een	verandering	van	de	kruising
Woudenbergseweg/Jagersingel.	Wij	kijken	mee	of	daar	mogelijkheden	zijn.

Het	project	ONL	is	bij	uitstek	een	situatie	waarin	wij	om	een	nulmeting	hebben	gevraagd.	Want
wij	vrezen	ontwijkgedrag	binnen	de	wijk.	De	gemeente	heeft	dat	gehonoreerd.	Er	zijn	binnen
Zeist	vijf	telapparaten	beschikbaar.	Deze	worden	tussen	de	a.s.	herfst-	en	kerstvakantie	twee
keer	een	periode	van	twee	weken	neergezet.	Zodat	de	huidige	verkeersdrukte	op	10	plekken	op
en	rond	het	project	gemeten	kan	worden.	Het	gaat	over	de	Arnhemse	Bovenweg,	Julianalaan,
Oranje	Nassaulaan	(bij	Spatodea),	Jan	Willem	Frisolaan,	Tussen	de	Dennen,	Prinses	Irenelaan,
Oranje	Nassaulaan	(halverwege),	Graaf	Janlaan,	Hoog	Kanje	en	de	Kerckeboschlaan.

Er	is	veel	meer	te	zeggen	over	waarom	en	hoe	van	deze	keuze,	maar	dat	wordt	te	uitgebreid
voor	deze	nieuwsbrief.	Wie	meer	wil	weten	over	dit	onderwerp	kan	met	plezier	contact	opnemen
met	de	verkeerscommissie.	Is	er	veel	belangstelling	dan	kunnen	we	ook	een	vragenuurtje
organiseren	in	het	Binnenbos.	Ook	voor	niet-leden	(die	dan	natuurlijk	gestimuleerd	worden
alsnog	lid	te	worden).

Verkeerscommissie	Hoge	Dennen/Kerckebosch
Heb	je	vragen	of	wil	je	meedoen:	mail	naar	vchogedennen@gmail.com.

Save	the	date:	10	februari	Duurzame
Huizenroute	in	onze	wijk
Vorig	jaar	rond	deze	tijd	organiseerden	wij	met	succes	de	eerste	Duurzame	Huizenroute	in
Hoge	Dennen.	Verschillende	wijkbewoners	openden	graag	hun	deuren	en	vertelden	over	de
duurzame	stappen	in	hun	huis	van	isolatie	tot	all-electric	warmtepomp.	Met	de	bezoekende
buren	uit	de	wijk	ontstonden	inspirerende	gesprekken.	Voldoende	reden	dus	om	dit	seizoen
weer	een	Duurzame	Huizenroute	te	organiseren	en	wel	op	10	februari	2024.	Noteer	deze	datum
alvast.

Natuurlijk	zullen	we	ook	nu	weer	meerdere	verduurzaamde	woningen	met	onder	andere
(hybride)	warmtepompen	openstellen.	Maar	we	willen	dit	keer	ook	andere	duurzame
onderwerpen	en	oplossingen	aan	bod	laten	komen.	Daarbij	denken	we	bijvoorbeeld	aan:

Droogte	in	je	tuin	en	regenwater	benutten	door	af	te	koppelen;
Wat	speelt	er	allemaal	rond	het	rendement	van	je	zonnepanelen	en	waarom	blijft	het	een
aanrader
Thuisbatterijen,	je	EV,	dynamische	contracten	e.d.;

En	wellicht	heb	je	zelf	andere	thema’s	of	ben	je	op	zoek	naar	goede	voorbeelden.	Of	heb	je	zelf
inspirerende	oplossingen,	die	je	graag	aan	je	buren	laat	zien?	We	zijn	dus	benieuwd	naar	wat	jij
belangrijk	vindt	voor	de	komende	Duurzame	Huizenroute.	En	wil	jij	op	10	februari	jouw	woning
of	tuin	open	stellen	om	jouw	duurzame	verhaal	aan	je	buren	te	vertellen?	We	horen	het	graag!
Via	deze	link	kom	je	bij	een	kleine	enquête,	die	ons	in	staat	stelt	de	route	op	maat	aan	te
bieden.	We	zien	je	graag	op	10	februari	2024.

In	het	kader	van	de	duurzame	week	is	er	op	wat	kortere	termijn	voor	geinteresseerden	in
warmtepompen	ook	nog	een	presentatie	van	Remco	van	Zijl	over	de	full-electric	warmtepomp.	
Wanneer: Woensdag	11	oktober
Tijdstip: 19:30	-	21:30
Locatie Binnenbos,	Hoog	Kanje	186

Werkgroep	Duurzaam	Hoge	Dennen
duurzaamhogedennen@gmail.com

WhatsApp	Buurtpreventie:	Samen	houden
we	de	buurt	veilig

Omgevingsvisie	Zeist
Op	23	mei	heeft	de	gemeenteraad	van	Zeist	de	Omgevingsvisie	vastgesteld.	Door	een	vijftal
burgers	zijn	drie	burgeramendementen	ingediend,	die	wij	als	Bewonersvereniging,	net	als	vele
andere	burgers	en	organisaties,	ook	hebben	ondersteund.	Voor	een	belangrijk	deel	zijn	deze
amendementen	aangenomen.	De	zorg	voor	het	behoud	van	groen	in	Zeist	en	het	ontwikkelen
van	een	objectief	meetsysteem	van	groen	en	blauw	(=water)	krijgen	meer	en	betere	aandacht
dan	in	het	plan	stond.	Hetzelfde	geldt	voor	de	bescherming	van	bewoners	tegen	ongewenste
ontwikkelingen.	Dat	was	een	mooi	resultaat,	zeker	van	belang	voor	onze	wijk.	Maar	dan	komt:
hoe	nu	verder?	Inmiddels	ligt	er	een	verzoek	van	de	indieners	aan	de	betreffende	wethouder
om	bijgepraat	te	worden	over	de	implementatie	van	deze	besluiten.

Dat	is	niet	voor	niets.	Bij	de	Omgevingsvisie	ontbreekt	een	Handvat	Burgerparticipatie.	Het
ontbreken	van	zo’n	handvat	is	al	ruim	een	jaar	een	groot	kritiekpunt	van	onze	vereniging.	En	dat
blijkt	helaas	terecht	te	zijn.	Iedereen	in	de	wijk	ziet	de	achteruitgang	van	ons	winkelcentrum.
Samen	met	onze	buren	van	het	nieuwe	Kerckebosch	hebben	wij	dat	op	de	agenda	gezet.	Nu
blijkt	dat	de	eigenaar	door	de	gemeente	is	uitgenodigd	om	een	ontwikkelplan	te	laten	maken.	En
daarbij	gaat	ook	het	gerucht	dat	een	tweede	supermarkt	een	reële	mogelijkheid	is.
Wij	zijn	van	mening	dat	ons	winkelcentrum	vooral	een	wijkfunctie	moet	hebben.	Voor	een
bovenwijkse	functie	is	de	inrichting	en	opbouw	van	onze	wijk	niet	geschikt.	Nu	al	is	het	op
sommige	momenten	in	en	rond	Hoog	Kanje	buitengewoon	druk.	Het	staat	ook	in	de	door	ons
als	wijk	ingebrachte	tekst	die	is	opgenomen	in	de	Omgevingsvisie:	stop	de	groei	van
bovenwijkse	voorzieningen	in	Hoge	Dennen/Kerckebosch.

Samen	met	de	Wijkvereniging	Kerckebosch	hebben	wij	kort	geleden	een	brief	aan	de	eigenaar
gestuurd,	met	kopie	aan	de	winkeliersvereniging	i.o.	en	de	gemeente,	waarin	we	dit	punt	aan	de
orde	stellen.	We	zullen	graag,	samen	met	zoveel	mogelijk	bewoners,	nadenken	over	goede	en
haalbare	invulling	van	de	leegstaande	winkelruimtes.

Commissie	Leefomgeving
Heb	je	vragen	of	wil	je	meedoen:	mail	naar	info@hogedennen.nl

WANTED
We	zijn	altijd	op	zoek	naar	actieve	leden.	Voor	uitbreiding	van	het	bestuur,	maar	ook	voor	de
vele	andere	activiteiten	die	we	doen	of	willen	doen.	We	lichten	hieronder	er	twee	vacatures	uit
waar	we	op	dit	moment	het	meest	om	zitten	te	springen.	Maar	ook	als	je	je	op	een	andere
manier	wilt	inzetten	voor	de	bewonersvereniging,	is	het	fijn	als	je	dat	bekend	maakt	via
info@hogedennen.nl.	We	nemen	dan	contact	met	je	op.

Secretaris	gezocht
We	zijn	dringend	op	zoek	naar	een	secretaris	in	het	bestuur.	Als	bestuur	verdelen	we	de	taken
onder	elkaar.	Maar	omdat	we	maar	met	zijn	drieën	zijn,	komen	we	“handjes”	tekort.	Uitbreiding
van	het	bestuur	is	daarom	gewenst	zodat	we	de	taken	beter	kunnen	verdelen.	Graag	willen	we
iemand	erbij	die	in	ieder	geval	de	agendering	en	verslaglegging	van	de	bestuursvergaderingen
verzorgt	(zo’n	7x	per	jaar)	en	daarnaast	meedenkt	en	meedoet	in	de	overige	activiteiten.
Heb	je	belangstelling	of	wil	je	eerst	iets	meer	weten,	mail	naar	info@hogedennen.nl.	Corien
Wortmann	neemt	dan	contact	met	je	op.

Van	boom	tot	bank

Enkele	belangrijke	links	en	emailadressen	sociaal	en	zorg
binnenbos@meanderomnium.nl
wijkinloophuiskerckebosch.nl
info@sociaalteamzeist.nl
vriendenvanhetbinnenbos.nl

Kijk	hier	wat	er	te	doen	is	in	het	Binnenbos.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@hogedennen.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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